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1 år er gået, siden sidste generalforsamling medlemstallet ligger stadigvæk 
nogenlunde på samme som tidligere år. 

  

Igen i år har der været afholdt arrangementer: 

  

Grilaftener har været en stor succes med op til ca. 35 fremmødte, det luner både 
økonomisk men også glædeligt over for bestyrelsen 

  

For 36 år siden startede den første byfest op i Krønge, og har været afholdt hvert år 
siden, derfor en lille opfordring til at møde op den sidste week-end i juli til byfest, 
som sædvanlig kommer Torben for at spille for os og der sker jo også en masse 
andre ting den aften. 

  

Loppemarked blev afholdt sidste år med en fin tilslutning, vi vil hermed gerne takke 
Anne-Marie, Bent og Ole Hansen for de gode lopper de kunne hjælpe os med, det 
gav ca. 7000,- til kassen. 

  

En stor tak skal også lyde til dem som passer blomsterkasserne. Både ved 
byskiltene og ved midsommertræet. 

  

Jul er der også en gang om året og derfor bliver der afholdt grønlangkål/risengrød 
aften det var en rigtig stor succes, sidste år med ca. 25 deltagere, der fik en rigtig 
god aften. 

  

Af visioner har vi det at vi konsentrere os om huset, taget skal repareres, tagrender 
udskiftes, dør udskiftes og der skal males porte og vinduer. Så derfor mød op til 
arbejdsaftener for at give en hånd med, der er plads og arbejde til alle. 

  

Til slut vil jeg takke alle som har givet en hånd med i årets løb. 

 


